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încheiat azi, 05 februarie 2024, cu ocazia şedinţei extraordinare cu convocare 
de îndată a Consiliului Local al municipiului Zalău care s-a desfăşurat online şi cu 
respectarea Hotărârii Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din 

executivului Primăriei participă următorii: dl Ionel Ciunt - primarul municipiului 
Zalău, dna Marina-Bianca Fazacaş - secretar general al Municipiului Zalău, dl Călin- 

Cristian Forţ - administratorul public al Municipiului Zalău, dna Claudia Ardelean - 

director Direcţia Administraţie Publică, dl Alexandru Pura - director Direcţia 

Patrimoniu, dna Mariana Cuibuş - director Direcţia Economică, dl Claudiu Chiş - 
director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - director Direcţia Resurse 

Umane, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău, dl Dănuţ Curea - director 

Direcţia Tehnică, dl Vlad Petre — arhitect şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din 

cadrul Primăriei Municipiului Zalău.
Invitaţi; dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.

partea

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 02.02.2024, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr 
02.02.2023.

69 din

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 02.02.2024, cu precizarea datei, orei şi a locului de 
desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Declar deschise lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 
Zalău, constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al municipiului Zalău,
astfel încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri 
locali.
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 20 consilieri locali, şedinţa este legal 
începe lucrările.

Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 
dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl consilier Claudiu Breje, dna 

consilier Ramona Goga, dl consilier Alexandru Lakatos, dl consilier Florin Morar, dna 

consilier Mihaela Mureşan, dna consilier Ioana Tuduce, dl consilier Mihai Crişan, dl 
consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Gheorghe Bancea, dl

constituită şi îşi poate



consilier Zsolt Miklos Bogdan, dl consilier Alin Guler, dl consilier Iulian Popiţ, dl 
consilier Gheorghe Taloş, dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier loan Şerban. 
Lipseşte; dna consilier Anda-Maria Ciobanu.

*

DI preşedinte Teodor Bălăjel - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele fiecărei 
comisii, pentru proiectele de hotărâri:
DI consilier Iulian Popiţ — comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil! 

Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel — în continuare, dau cuvântul dlui primar pentru a face 
câteva precizări cu privire la ordinea de zi a şedinţei de astăzi.
DI primar Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!
DI primar Ionel Ciunt - Vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe, 
aşa cum este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe site.
Am avut o întâlnire cu Direcţia de Asistenţă Socială, cu reprezentanţii creşei şi cu 

doamna director de la Direcţia de Sănătate Publică şi am convenit modalitatea de dare- 

primire a cadrelor medicale, aşa cum le propunem în proiectele de hotărâre pe care le 
supunem aprobării.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 05 februarie 2024, ora 10:00

1. Proiect de hotărâre privind preluarea personalului medical de specialitate din cadrul 
Creşei „Voinicel ’ Zalău, instituţie de învăţământ cu personalitate juridică în 
subordinea Consiliului Local al municipiului Zalău în structura de personal medico- 
sanitar angajat de Municipiul Zalău în cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statuiui de funcţii pentru 
Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.
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3.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice faza DALI, 
aferenta obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a clădirii Primăriei 
Municipiului Zalău (monument istoric)”.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1.Proiect de hotărâre privind preluarea personalului medical de specialitate din cadrul 
Creşei „Voinicel” Zalău, instituţie de învăţământ cu personalitate juridică în 
subordinea Consiliului Local al municipiului Zalău în structura de personal medico- 
sanitar, angajat de Municipiul Zalău în cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu menţiunea că la art. 2 trimiterea cu privire 

la demersurile necesare privind transferul personalului se va face cu indicarea art. 1 în 

loc de art. 2, cum dintr-o eroare materială s-a redactat.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru a fost adoptat proiectul de hotărâre privind preluarea 
personalului medical de specialitate din cadrul Creşei „Voinicel” Zalău, instituţie de 
învăţământ cu personalitate juridică în subordinea Consiliului Local al municipiului 
Zalău în structura de personal medico-sanitar, angajat de Municipiul Zalău în cadrul 
Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 20

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii pentru 
Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea
Organigramei şi a Statului de funcţii pentru Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.

*

Se adoptă hotărârea nr. 21

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice faza DALI, 
aferenta obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice 
Municipiului Zalău (monument istoric)”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău

a clădirii Primăriei

3



Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Dacă mai sunt discuţii?
Dl primar Ionel Ciunt - Este vorba despre reabilitarea sediului Primăriei Municipiului 
Zalău, care se va face pe fonduri europene. Am mai avut încă o dată această posibilitate 
în anul 2017 şi am renunţat, atunci, gândindu-ne că prioritatea noastră este strada 22 
Decembrie. Suma care ne-a fost alocată, atunci, pentru reabilitarea sediului primăriei, 
am folosit-o pentru reabilitarea străzii 22 Decembrie care, dacă nu vă amintiţi cum 
arăta, pot să vă pun la dispoziţie poze.
în acest an a venit şi timpul reabilitării Primăriei Municipiului Zalău, o clădire de 

patrimoniu care, cu siguranţă, după finalizarea acestui proiect va arăta mult mai bine 
decât arată acum.
Noi o să ne preocupăm să obţinem finanţarea pentru reabilitarea sediului şi să facem 
tot ce impune acest proiect.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Este un proiect pe fonduri europene prin Programul 
de Finanţare Operaţional Regional 2021-2027. Vrem ca la deschiderea apelului de 
proiecte să pregătim tot ce înseamnă documentaţia necesară, să pregătim ca proiectul 
nostru să fie valid.
Dl consilier Alin Guler Legat de reabilitarea geamurilor, să îmi confirmaţi că nu o 
să avem termopane modeme, într-o clădire patrimoniu.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Avem aviz de la Direcţia de Cultură, este o clădire 
monument istoric, situată în zona zero a oraşului.
Va fi o tâmplărie termopan care va imita foarte bine lemnul. Am mai făcut astfel de 
lucrări şi la clădirea fostei primării a Municipiului Zalău.
Dl consilier Alin Guler - Legat de hidroizolaţia subsolului şi a clădirii în ansamblu, 
ştiu că în mare parte din neajunsurile legate de faptul că cade tencuiala este dată de 
faptul că este igrasie.
Am văzut că sunt prevăzute şi lucrări pentru hidroizolaţia fundaţiei.
Nu era mai bine ca soclul să se izoleze 
să circule prin ea?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Proiectantul şi-a asumat varianta termică propusă si 
nu cred că vom mai întâlni partea cu infiltraţiile.
Dl consilier Alin Guler

cu vată bazaltică care perimte ca vapoml de apă

- Am mai avut şi alte lucrări unde proiectantul şi-a asumat.
dar, de fapt, nu şi-a asumat.
A menţionat domnul primar despre strada 22 Decembrie, în cazul în care nu ştiaţi, vă 
readuc aminte faptul că staţiile de autobuz sunt tot mai scorojite şi degradate, deoarece 
betonul care este folosit nu este ce trebuie, deşi proiectantul a garantat că este bun.
Pe tronsonul II, dincolo de Inserco, au apărut crăpături transversale în carosabil. Pe 
strada Clujului s-a intervenit la un moment dat cu ceva soluţie la cald, să nu se 
deterioreze şi mai tare drumul.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Orgamgramei şi a Statului de funcţii pentru Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.



Se adoptă hotărârea nr. 22

DI preşedinte Teodor Bălăjel
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
şi vă doresc o zi frumoasă!

PREŞEDINTE DE ŞEDÎ? 
TEODOR BĂLĂJEL

\ CONTRASEMNEAZĂ 
tA SECRETAR GENERAL,
p Imarina-bianca^zacaş

D.R. U./S.A.M. Ul-C.F.G./F.C.
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